



By God's grace, we will press on to be...

靠著恩典,我們要竭力追求,成為...

- 1. A Christ-centered community with vibrant worship and fervent prayer.
- 2. Diverse in makeup but united in God's truth and genuine loving care.
- 3. An effective team serving joyfully with global and local impact for the Gospel.
- 4. A blessing to other North-American Chinese churches as a resource and a positive model.

- 一. 一個以基督為中心, 帶著活潑有力的敬拜與熱切禱告的群體.
- 二. 一個多樣化, 但在神的真道上合一, 並以真誠的愛相待的群體.
- 三. 一個喜樂事奉, 滿有果效, 在本地與遠處有影響力廣傳福音的團隊.
- 四. 一間能夠提供資源, 成為模範, 以致能夠祝福其他北美華人教會的教會.

馬利蘭中華聖經教會

洛城堂 4414 Muncaster Mill Road, Rockville, MD 20853

蓋城堂 18757 N. Frederick Ave., Gaithersburg, MD 20879

Tel: 301-924-4855 • Church Website: www.cbcm.org

洛城國語堂主日, 上午九時三刻

在讚美中敬拜

歌頌父神偉大權能; 詩篇三十二篇; 我真希奇

序樂/宣召

程李家珏師母

藍瑞書弟兄

祈禱/榮耀頌

謝瑞翰長老

在禱告中敬拜

讀經: 約書亞記 14:6-15

在話語中敬拜

信息: 「專心跟從, 奔跑不息」

在聆聽中敬拜

三一頌/祝福/歡迎/報告

洛城粵語堂主日, 上午九時三刻

讚美/祈禱/奉獻

頌讚全能上帝; 從日出之地; 侍立讚美

詩班獻詩: 基督是我一切

歡迎與報告

信息

「打那美好的仗」

- 提摩太前書 6:11-16

大綱: 1. 我們打仗的對手
2. 我們打仗的策略
3. 我們打仗的結果

回應詩歌: 耶和華是我的倚靠

祝福

講員: 程德鵬牧師 傳譯: 劉永浩弟兄 領會/領詩: 李嚴美航姊妹 司琴: 唐周明慧姊妹

蓋城國語堂主日, 上午十一時半

在宣召中敬拜

序樂/宣召

在讚美中敬拜

貢雲華弟兄

在禱告中敬拜

李昀菁姊妹

在話語中敬拜

祈禱/榮耀頌

在聆聽中敬拜

馬學飛執事

讀經: 使徒行傳 2:1-13

雷應遠長老

信息: 「上帝的教會正在前行! 從馬可樓走向世界!」

三一頌/歡迎/報告

本月金句: 「正如身體是一個, 卻有許多肢體, 而且肢體雖然很多, 身體仍是一個; 基督也是這樣。我們無論是猶太人, 是希臘人, 是作奴隸的, 是自由的, 都在那一位聖靈裡受了洗, 成為一個身體, 都飲了那一位聖靈。」

哥林多前書 12:12-13 (引自新譯本)

English In-Person/Online Sunday Worship Services

Gaithersburg – English

10:00 AM

Call to Worship Elder John Lei

Singspiration Daniel Cheng

Message Paul Tseng

“Healing & Repentance”

God's Church On The Move! 6. There is Power In The Name of Jesus!

- Acts 3:1-26

Doxology & Benediction

Welcome & Announcements Elder John Lei

Rockville – English/Youth

11:20 AM

Call to Worship Patrick Ho

Singspiration

Message Pastor Hugo Cheng

“Signs that Point to Jesus”

- Acts 3

Outline: 1. Healing Sign (that Points to Jesus' Power)

2. Historical Sign (that Points to Jesus' Identity)

3. Heart Sign (that Points to Jesus' Salvation)

Welcome & Announcements Pastor Hugo Cheng

Benediction

Monthly Scripture: “For just as the body is one and has many members, and all the members of the body, though many, are one body, so it is with Christ. For in one Spirit we were all baptized into one body—Jews or Greeks, slaves or free—and all were made to drink of one Spirit.”

1 Corinthians 12:12-13 (ESV)

1. **更新 2026 年教會通訊錄:** 教會已向所有目前列名於通訊錄中的會友寄出電子確認郵件, 請在您的電子郵件中搜尋主旨為【CBCM Church Directory Information Confirmation】的信件(包括垃圾郵件匣), 該郵件已於 1/26 發送, 請查收並協助檢視更新家庭資料(如辭世、搬遷、婚嫁、新生兒等), 請務必於 2/28 前完成所有修改。
 - (1) 需要更新資料者, 請點擊 [通訊錄修訂資料表](#) 下載並電郵至 church.directory@cbcmm.org, 或依照已寄出的確認郵件指示自行修改. 若未收到確認郵件, 請聯絡教會辦公室 301-924-4855.
 - (2) 尚未列名但希望加入通訊錄者, 請電郵至 church.directory@cbcmm.org.
 - (3) 更新後的教會通訊錄將同步於網上及手機應用程式 iCBCM 發布, 會友可使用密碼登入查閱.
 - (4) 紙本通訊錄預計於 3 月出版, 凡列名於通訊錄中的會友均可領取一本.
2. **IT 團隊:** 若您希望繼續收到教會的最新消息郵件, 但尚未向教會提供您的郵件轉寄信箱, 請儘快將您目前使用的電子郵件地址寄至 church.directory@cbcmm.org. 如有任何疑問, 請聯絡教會辦公室.
3. **秘書部:** 本教會現正招聘一位全職「設施與科技營運經理」, 主要負責洛城堂及蓋城堂的設施營運與科技協調工作. 此職位的工作內容為 75% 設施營運(確保教會環境安全、整潔, 並為主日敬拜與各項活動作好準備), 以及 25% 科技協調(支援直播、數位平台與基本 IT 需求). 申請人需具備良好的組織能力、協作精神及問題解決能力, 並樂於以後勤支援推動教會敬拜與各項事工. 我們誠摯邀請合適的人選申請此職位. 提交履歷與求職信, 或索取更詳細的職務說明. 請電郵聯絡梁國榮執事 wilson.leung@cbcmmgroups.org.
4. **50 週年籌備委員會:** 為慶祝教會五十週年, 我們將於今年每兩個月舉辦一次訪談時段, 製作特別紀念影片, 誠邀弟兄姊妹踴躍參加! 首次訪談開放時段為 2/22 主日下午 1-2 時, 地點在 洛城堂會客室. 歡迎大家前來分享: 1) 您為何來到 CBCM? 2) 教會何時開始讓您有「家的感覺」? 3) 在教會中, 曾有哪些人關心與陪伴您? 也請鼓勵全家一同參與, 並請家長為兒童填寫 [肖像權同意書](#), 授權教會使用其照片與影片. 蓋城堂的訪談時段將於 3 月開始. 註: 並非所有錄製的影片都會被採用.
5. **宣道部:** 誠摯邀請您參加將於 2/28 週六上午 9:30 至下午 1:30 舉行的專題講座:「上帝正在中亞、歐亞與烏克蘭動工」, 講員為歐亞使命總裁洛思格牧師, 詳細資訊請參閱夾頁. 歡迎弟兄姊妹踴躍參加. 如需預訂午餐, 請務必在 2/18 週三前點擊 [此鏈接](#) 報名.
議程:
上午 9:30 於點心時間與講員及其他與會者彼此問候、交流
上午 10 時第一場分享會
上午 10:50 休息、交流
上午 11 時第二場分享會及問與答環節
中午 12:15 午餐團契
在這全球焦點週末聚會中, 將會提供各參與機構的文宣資料.
6. **華語哀傷陪伴課程:** 為期 13 週以基督為中心的華語哀傷課程和支援小組, 旨在協助失去摯愛親友的哀傷者走出痛苦旅程; 透過聖經輔導視頻和關懷小組的傾聽接納, 幫助

哀傷者走出憂傷,重拾喜樂與盼望,一同踏上療癒之旅. 課程於 3/5 至 6/4, 每週四晚上 7:30-9:30 在線上進行. 不限基督徒, 中途加入亦可. 詳情聯絡李吳瓊宜姊妹 GS.Mandarin.DC@gmail.com. 報名請點擊→[華語哀傷陪伴報名](#) 謝謝! 合辦教會: 馬利蘭中華聖經教會和蓋城華人宣道會.

7. 兒童部: 3 月為 Awana 宣教月, Awana 俱樂部將透過位於波蘭華沙的「新生命中心」, 支持烏克蘭難民的藝術與創傷關懷事工. 該中心主要為兒童、青少年及其母親或祖父母提供治療服務, 而他們的父親則留在前線作戰. 我們希望籌得一萬美元, 讓這些家庭能夠認識充滿愛心的基督徒, 參與教會生活, 並透過福音開始經歷醫治. 誠摯邀請弟兄姊妹與 Awana 孩童一同支持這項事工. 支票抬頭: CBCM, 備註: 「Awana Missions Project」. 宣道部將全數匹配從 AWANA 所收到的捐款以支持此項目. 截止日期: 3/31.
8. 婚姻輔導事工: 本事工有最新活動資訊, 請有興趣或需要的弟兄姊妹留意英文報告第 10 項.

洛城中文堂 (國/粵語)

1. 國語堂主日早禱會: 上午 9 時, B03/05 課室.
2. 國語堂週三禱告會: 晚上 8 時網上, 請聯絡蔣牧師 edward.jiang@cbc.org.
3. 冬季國語堂主日學: 「出埃及記」、「使徒行傳」、「教會論」、「主日福音班」及「慕道班」: 上午 11:30
4. 國語堂負責排桌椅: 12 月份至 2 月份, 請國語堂的弟兄姊妹於敬拜後到交誼廳幫忙排午餐桌椅.
5. 粵語堂主日早禱會: 上午 9 時在 B01 課室及網上, 聯絡梁鄭傳嬌姊妹 rebecca.leung@cbcgroups.org.
6. 冬季粵語堂主日學: 「十二小先知書(下)- 波斯時期: 約珥書、哈該書、撒迦利亞書、瑪拉基書」、及「慕道班」: 上午 11:30
7. 粵語長者「喜樂團契」將於 3/1 下午 12:45 在 B11/13 課室聚會, 豐富午餐, 歡迎 60 歲或以上的長者踴躍參加, 請在敬拜後至交誼廳後面報名. 截止日期為 2/25. 如有任何疑問, 請聯絡陸何惠瑜姊妹 (Joy)-240-344-0872 或梁鄧潔儀姊妹 (Kitty)-240-273-8212.

蓋城中文堂 (電話 301-216-9598)

1. 週三禱告會: 晚上 8 時在網上
2. 晨禱: 週一至週五上午 8 時, 在網上, 一起學習用神的話語禱讀, 請聯絡蒲牧師 christopher.poh@cbc.org.
3. 冬季成人主日學: 「跨越街道和全球 - 跟隨耶穌走向你鄰里及更遠的各國」, 上午 10 時

4. 少年部:「亞伯拉罕」, 上午 11:30, 辦公室
5. 兒童部:
 - (1) 幼兒至國小生: 週日上午 10 時, Room 224
 - (2) 兒童主日學: 週日上午 11:30, 幼兒班 Room 101, 幼稚園及學前班 Room 224, 國小一年級至五年級班 Room 226
 - (3) 老師及家長培訓會: 將於 2/22 週日下午 1 時至 2 時半在交誼廳舉行. 誠邀兒童主日學同工、學生家長, 以及願意委身服事的弟兄姊妹踴躍參加. 請於 2/20 前點擊[此鏈接](#)回覆. 如有疑問, 請聯絡林吳思樺姊妹 fiona.lin@cbc.org 或林王璐姊妹 luna.lin@cbcgroups.org.

2026 年 2 月 15 日國語堂主日福音慕道班

感謝主, 四週前主日(1/18/2025)福音班有 4 位(實體與網上)慕道友, 慕道班沒有慕道友出席. 傳福音是教會增長的第一線, 一個真正重生得救的基督徒, 傳福音是他(她)的責任、福份與感恩的回應. 如經上所記:「報福音傳喜信的人, 他們的腳蹤何等佳美!」(羅 10:15). 請弟兄姊妹繼續為福音事工代禱, 積極地邀請親友、鄰居、同事來參加主日實體或網上的福音外展.

(1) 福音班 (11:25 AM-12:30 PM)

實體教室: B10 / Teams 教室: 每主日上午 11:25 [請點擊此處登入](#).

「人死如燈滅嗎(續)?」 - 講員: 陳昌國弟兄

在過往的十五年當中, 回首前塵, 四周同齡的朋友, 至少有十多位已相繼離世. 三十多年前, 筆者父母也相繼離開. 我不禁要問, 逝者現在「身」在何處? 「魂」歸何方? 我們離開這個世界之後, 是不是就是「人死如燈滅」? 我們仍然還「存在」嗎? 人在短短的世上, 呼盡了最後一口氣, 閉上眼睛之後, 是不是就像詩篇中所說:「我們一生...其中所矜誇的, 不過是勞苦愁煩, 轉眼成空, 我們便如飛而去.」(詩 90:10). 在聖經裡, 又是如何告訴我們的? 歡迎參加討論, 請來聽福音.

(2) 慕道班 (實體教室: B06, 11:30 AM-12:30 PM)

「基要真理答疑」(教師: 唐世朗弟兄) - 歡迎對真理要進一步問答者參加.

Meetings this week 本週聚會: www.cbc.org

Tuesday 週二 2/17

- Rockville: Pilgrim Mandarin Women's Bible Study, 11:30 AM, B09
洛城堂: 天路國語婦女查經, 上午 11:30, 在 B09 課室, 聯絡 pilgrim@cbcgroups.org

Wednesday 週三 2/18

- Rockville: Kindness Mandarin Women's Bible Study, 10 AM, online meeting
洛城堂: 恩慈國語婦女查經, 上午 10 時, 網上聚會, 聯絡 kindness@cbcgroups.org
- Rockville: English Young Adult Large Group, 7-9 PM, Visitors' Lounge
洛城堂: 英語青年大組, 晚上 7 至 9 時在會客室
- Gaithersburg/Rockville: Mandarin Prayer Meeting, 8 PM, online meeting
蓋城堂/洛城堂: 國語堂禱告會, 晚上 8 時, 網上聚會
- Gaithersburg: Tong Xing Mandarin Fellowship, 10 AM, online meeting
蓋城堂: 同行國語團契, 上午 10 時, 網上聚會, 聯絡 tongxing@cbcgroups.org

Thursday 週四 2/19

- Rockville: Community Center Activity, 10 AM, online meeting
洛城堂: 社區中心活動, 上午 10 時, 網上聚會, 聯絡 community.center@cbcgroups.org
講員: 張國禾弟兄
(Following MCPS, if classes are delayed or suspended, all gatherings will be changed to online gatherings. 實體聚會若遇到天氣不良, 按照蒙郡公立學校規定若延遲上課或停課, 一律改成網上聚會.)

Friday 週五 2/20

- Rockville: Teens Group – “Testimony Sharing”, 8 PM, in Chapel
洛城堂: 少年團契 - 「見證分享」, 晚上 8 時, 在副堂
- Rockville: Children's Awana, 7 PM, at church
洛城堂: 「兒童 Awana」, 晚上 7 時, 在教會
- Rockville: Faithful and Young Mandarin YA Bible Study (7:30 PM, B09, except prayer meeting)
洛城堂: 飛揚國語青年查經, 晚上 7:30 在 B09 課室 (除每月月禱會外),
聯繫 faithful.young@cbcgroups.org
- Gaithersburg: Children's and Teens' Awana, 7:30 PM, at church
蓋城堂: 「兒童及少年 Awana」, 晚上 7:30 在教會
- Gaithersburg: Hua-Sheng Fellowship, 8 PM, in-person
蓋城堂: 華盛團契, 晚上 8 時, 實體聚會, 聯絡 huasheng@cbcgroups.org

GENERAL ANNOUNCEMENTS

1. 2026 Church Directory Update: E-verification has been sent out for CBCM attendees to review household updates (death of a loved one, relocation, marriage, newborns, etc.). Please search [CBCM Church Directory Information Confirmation] from your Email including from the Junk Email dated 1/26 to confirm. Please finalize any changes by 2/28.

- (1) Verify and/or update your contact information by either: 1) submitting the Church Directory Update form to church.directory@cbcmonline.org, or 2) responding to the e-verification email. If you haven't received the email, please contact the church office at 301-924-4855.
- (2) If you are currently not on the church email listserv and wish to be added, please contact church.directory@cbcmonline.org.
- (3) The Church Directory will be updated online and in the iCBCM app on your phone and viewable only via valid member logins and passwords.
- (4) A hard copy will be available in March to each family unit whose name is in the Directory.

2. IT Team: If you wish to continue to receive church informational emails, but you have not provided the church office with your forwarding email address, please do so ASAP. For any questions or requests, please contact church.directory@cbcmonline.org.
3. Secretary Dept.: CBCM is hiring a Full Time Facilities & Technology Operations Manager to help our two campuses run smoothly for ministry. This position is 75% Facilities Operations (ensuring our buildings are safe, clean, and ready for worship and events) and 25% Technology Coordination (supporting livestream, digital platforms, and basic IT needs). If you are organized, service-minded, and passionate about supporting church ministry behind the scenes, we invite you to apply. Please contact wilson.leung@cbcmonline.org to submit your resume and cover letter or to request a detailed job description.
4. 50th Anniversary Planning Committee: CBCM will host bi-monthly interview sessions to create special videos throughout the year. All comers welcome! Our first interview drop-in is on Sunday, 2/22 from 1-2 PM in the Rockville Visitor's Lounge. Come share 1) Why do you come to CBCM, 2) When did church start to feel like home, and 3) Who cared for you at church? Please encourage your family to participate and sign the [photo consent form](#) for children. Interview sessions for Gaithersburg campus coming in March. *Note: Not all videos recorded may be used!
5. Rockville English Membership Class – March-May 2026. This course is required for those who would like to join the CBCM membership by being baptized here or transferring their membership from another church. The course revolves around CBCM's 14 statements of faith and how to become informed, active, growing, and serving members of CBCM. Unless alternate arrangements are made, attendance at each session and completion of homework is expected. Earlier registration will allow for some homework to be done before the class begins. Please register or indicate interest using this [Membership Class Interest Form](#). Send questions to Kevin Seto kevin.seto@cbcmonline.org.
6. Missions Dept.: A special missions sharing is scheduled on Saturday, 2/28 from 9:30 AM to 1:30 PM, titled: "God is on the Move in Central Asia, Eurasia and Ukraine". Our featured speaker will be Rev. Sergey Rakhuba, President of Mission Eurasia, joined by two additional guest speakers. See insert on page 11 for more details. All CBCMers are invited. Click [HERE](#) to sign up for lunch. The lunch sign-up deadline is Wednesday, 2/18.

Agenda: 9:30 AM Greet and Meet speakers and other attendees during Refreshments
10:00 AM Sharing-1
10:50 AM Break

11:00 AM Sharing-2, Questions & Responses

12:15 PM Lunch Fellowship.

Literature from organizations represented during this Global Focus weekend will be available.

7. Christian Education Dept.: As we approach the season of Lent, the Christian Education Department would like to gift you a digital copy of Ever Approaching Dawn: A Lenten Devotional for the Season of Easter, a resource designed to encourage us towards personal reflection, repentance, and renewal. With this gift, you are also invited to join us for weekly online gatherings as we reflect on the devotional together and collectively seek renewed hearts in preparation for Easter. The first virtual session will begin on the evening of Ash Wednesday (2/18) from 8 - 8:30 PM with subsequent meetings held every Sunday evening thereafter, leading up to Easter Sunday. For more details about the virtual devotional gathering, please contact Vincent Ho at vincent.ho@cbcgroups.org and use the QR coded shown to obtain your free digital book at no cost to you. Please see the insert for details.
8. Mandarin GriefShare Program: A 13-week Christ-centered grief healing course and support group for people who have lost a loved one through death. This program features biblical counseling videos and caring support groups to journey through grief, experience healing, and move towards the path of joy and hope. Meetings online on Thursdays (3/5 to 6/4). Please contact Chyong-Yi Lee for more details and register at GS.Mandarin.DC@gmail.com, or click [Mandarin GriefShare registration](#). Co-sponsored by CBCM and GCAC.
9. Children's Dept: In March, CBCM's Awana clubs will support art therapy, trauma care, and trauma care art therapy to Ukrainian refugees through the New Life Center in Warsaw, Poland. The center primarily provides therapy to the children/teens and their mothers/grandparents while their fathers stay behind to fight. We hope to raise \$10,000 to allow the families to meet loving Christians, participate in church life, and begin to heal through the Gospel. You are invited to support this ministry alongside our Awana clubbers. Make checks payable to: CBCM, memo: "Awana Missions Project". Missions Department will match 100% of all donations received for this project. Deadline for giving: 3/31.
10. The CBCM Marriage Mentoring Ministry currently has openings for mentees to enroll in mentoring to enhance and strengthen their marital and family relationships. In addition, the "Weekend to Remember" marriage conference, sponsored by the FamilyLife, will be coming to Reston Virginia on March 27-29. The Marriage Mentoring Ministry highly recommends this conference and has a few scholarships for registration for those who may need assistance. If you are interested in mentoring or attending the conference, please contact Tony Chew for further information at tony.chew@cbcgroups.org.

ROCKVILLE ENGLISH (RE) MINISTRIES

1. Winter Quarter English Sunday School Classes: 9:45 AM, "Understanding Mental Health and How to Be a Supportive Community to Those Who are Struggling with Mental Health Issues" in B11/13, "Engaging our World: Prepared, Hope-Filled, and Respectful Answers" in B15.

2. Teens' Sunday School Class: 9:45 AM, "Gospel of Mark", 6th-8th Grade in B03/05, 9th-12th Grade in B07.
3. Children's Worship: 9:45 AM in Chapel.
4. Eben Ezer Fellowship: Meets after service on TODAY in Rooms B11/13. Heather Cheng and Elizabeth Lee will share their recent experience in Thailand learning about "The Power of Prevention - Child Trafficking". Lunch fellowship begins at 12:30 PM. Please bring your own lunch. Heather and Elizabeth will begin sharing promptly at 1:30 PM. Please bring a nut-free dessert to share! If you have any questions about this meeting, please email ebenezer@cbcgroups.org.
5. SALT Fellowship: All ladies are invited to meet for breakfast at Tous Les Jours, Gaithersburg, on Saturday, 2/21 at 9:30 AM. For more information or to be added to the SALT listserv, please contact Susan Lu at susan.lu@cbcgroups.org.

GAITHERSBURG ENGLISH (GE) MINISTRIES

1. Winter Quarter Adult Sunday School: 11:30 AM, "Across the Streets and Across the Globe-Following Jesus to the Nations in Your Neighborhood ... and Beyond" in Room 210.
2. Teens' Sunday School: 11:30 AM, "The Life of Abraham" in the office.
3. Children's Dept.:
 - (1) Toddlers to 5th grade: 10 AM, Room 224
 - (2) Children's Sunday School: 11:30 AM, Toddlers class in Room 101, K & Pre-K in Room 224, 1st to 5th Grade in Room 226.
 - (3) Teachers and Parents' Training Workshop: Sunday, 2/22, 1-2:30 PM in Fellowship Hall. Parents, teachers, and co-workers who are interested in serving in the Children's Department are warmly encouraged to join us. Please [RSVP](#) by 2/20. Contact: fiona.lin@cbcgroups.org or luna.lim@cbcgroups.org.
4. Children's and Teens' Awana: Fridays, 7:30 PM, at church



Rev. Sergey Rakhuba

Sergey Rakhuba has served as the President of Mission Eurasia Since 2010. Prior to this, he served as the Vice President, overseeing all the ministries in the countries of the former Soviet Union—a region now known as Eurasia.



Sergey is originally from Ukraine, but later moved to Moscow, Russia where he lived for many years. Since the late 80's, Sergey has had a great desire to help train other nationals to expand evangelism and church growth throughout Eurasia leading to the development of School Without Walls training centers and professional leadership initiatives.

But the war in Ukraine deeply impacted Sergey personally as well as the whole mission. Our headquarters in Ukraine were destroyed by Russians early in the war. But Mission Eurasia's impact on the lives of Ukrainians under Sergey's leadership has expanded with millions of lives being touched with the gospel through humanitarian and gospel-oriented wholistic aid projects.

Sergey's focus on the need to train, equip, and mobilize the Next Generation of Christian leaders across the region hasn't waned even during war, but rather we have expanded our ministry to reach unreached peoples in places like Central Asia and the Caucuses.

Today Mission Eurasia serves in 15 countries: Armenia, Azerbaijan, Belarus, Georgia, Israel, Kazakhstan, Kyrgyzstan, Moldova, Mongolia, Poland, Russia, Tajikistan, Turkmenistan, Ukraine, Uzbekistan

Lunch sign-up: <https://forms.gle/PQbw1FXmERJ6XMKP6> by Wednesday, February 18, 2026

洛思格牧師 (Rev. Sergey Rakhuba)

洛牧師 (Sergey Rakhuba) 自 2010 年起擔任歐亞使命 (Mission Eurasia) 總裁。在此之前，他曾任副總裁，負責監督前蘇聯各國的所有事工 – 該地區如今被稱為歐亞地區。

洛牧師原籍烏克蘭，後來移居俄羅斯莫斯科，並在那裡生活多年。自 1980 年代末期以來，洛牧師一直懷抱著強烈的熱忱，致力於培訓當地同工，推動歐亞地區的福音拓展與教會增長，進而促成了「無牆學校」(School Without Walls) 培訓中心以及專業領導力培育計畫的發展。

然而，烏克蘭戰爭不僅在個人層面深深影響了洛牧師，也重創了整個宣教機構。歐亞使命位於烏克蘭的總部在戰爭初期即被俄軍摧毀。儘管如此，在洛牧師的領導下，歐亞使命對烏克蘭人民生命的影響反而持續擴大，透過人道救援與以福音為核心的全人關懷計畫，已有數以百萬計的人生命被福音所觸及。

即使在戰爭期間，洛牧師對於培訓、裝備並動員該地區下一代基督徒領袖的關注從未減退，反而進一步擴展事工，觸及中亞與高加索等尚未得著福音的族群。

目前，歐亞使命在 15 個國家服事，包括：亞美尼亞、亞塞拜然、白俄羅斯、喬治亞、以色列、哈薩克、吉爾吉斯、摩爾多瓦、蒙古、波蘭、俄羅斯、塔吉克、土庫曼、烏克蘭，以及烏茲別克。

午餐：請於 2026 年 2 月 18 日（星期三）前登記

<https://forms.gle/PQbw1FXmERJ6XMKP6>

EVER APPROACHING DAWN

We invite you to join us for weekly devotional gatherings beginning Ash Wednesday, 2/18 from 8-8:30pm, to collectively reflect and renew our hearts together in preparation for Easter. See below for the Zoom meeting login and the schedule for the online gatherings and devotional chapters.

ZOOM MEETING:

Meeting ID: 923 7084 6949

Passcode: Lent2026

LENT DEVOTIONAL SCHEDULE

(Meeting times 8pm - 8:30pm)

- 2/18 - Ash Wednesday | Safety in Our Weakness
- 2/22 - First Sunday | Feasts Amid Fasting
- 3/1 - Second Sunday | The Sweet Seriousness of Lent
- 3/8 - Third Sunday | Brokenness Does Not Have the Final Say
- 3/15 - Fourth Sunday | Laetare!
- 3/22 - Fifth Sunday | Sometimes We Just Do the Next Thing
- 3/29 - Palm Sunday | Let There Be Light!
- 3/31 - Holy Tuesday | Confronting Christ
- 4/1 - Spy Wednesday | The Call Back to Gospel Sanity
- 4/2 - Maundy Thursday | For the Forgiveness of Sins
- 4/3 - Good Friday | Why We Call Death 'Good'
- 4/4 - Holy Saturday | The Ache of Silence
- 4/5 - Easter Sunday | Supposing Him to Be the Gardener



Enjoy this gift of *Ever Approaching Dawn*, a digital devotional for the season of Lent. Use the QR code to download your free digital copy of the book today!



華語哀傷陪伴

從哀傷到喜樂

You don't have to grieve alone

週 四 7:30-9:30 p.m.

3/5/26 - 6/4/26

線上聚會

13週哀傷療癒課程

影片教導和關懷小組

痛失摯愛者,相伴同行哀傷之旅

註冊聯絡: GS.Mandarin.DC@gmail.com

合辦教會: 蓋城華人宣道會 & 馬利蘭中華聖經教會



課程簡介

哀傷陪伴的課程旨在陪伴失去親人的哀傷者走過痛苦旅程，藉著聖經真理導引，傾聽接納和關懷小組的同行，幫助哀傷者走出憂傷，恢復喜樂與盼望

*13週課程包括三部分

安慰：認識了解哀傷的經歷與外在的挑戰

回答：解答心中的各種問題疑惑

盼望：藉著真理得療癒，盼望及引導

英文視頻；中文字幕和討論

參加對象：面臨摯愛離世的哀傷者，不限基督徒

使用手冊：GriefShare v4 英文版

每本20元加運費，若有困難可申請免費補助

詳情請洽：李吳瓊宜

註冊聯絡：GS.Mandarin.DC.com



蓋城華人宣道會 & 馬利蘭中華聖經教會

2026 年春季主日學課程簡介

2026 SPRING QUARTER SUNDAY SCHOOL CLASSES' INTRODUCTIONS

洛城粵語堂

(一) 現代教會歷史

鄭會淦牧師、李貝文傳道、楊鵬、簡陳翠儀

教室網址: <https://bit.ly/3ZWe0PB>

學生筆記: <https://bit.ly/4amaUt4>

我們爲何要讀教會歷史?

- 認識我們的「根源」:我們所屬的教會/宗派從何而來?
- 鑑古知今:從歷史中吸取教訓,看到人的軟弱,更看到神怎樣祝福教會.
- 彰顯神的屬性:祂的大能、保守、賜力、同在、復興、管教、引領.

這課程我們會探討:美國教會歷史、中國教會歷史、美國的中國教會歷史和 CBCM 的歷史. 課題會涉及:教會怎樣來到美國,不同宗派的興起. 宣教士來華和中國的大復興,教會在台灣、香港、海外的發展等等.

(二) 從尼希米記看大時代的事奉

劉健全牧師、饒承宗

教室網址: <https://bit.ly/45WUJBc>

學生筆記: <https://bit.ly/3O5ufr5>

我今天我們面對的是一個苦難的世界,內憂外患,生命產生許多無奈感. 二千五百多年前的尼希米時代,猶太人面對回歸後生活的無奈.尼希米從巴比倫回去重建破毀的城牆,面對資源缺乏及種種的難處,也遭四圍外敵的攻擊.然而,尼希米卻奮不顧身去戰勝惡劣的環境,見證永生神在他們中間.

課程目的:本課程裝備弟兄姊妹在大時代中如何在教會作領導的事奉.透過教師與同學的交流,建立更同心的事奉團隊,從而有效帶領教會及建立教會.

(三) 慕道班

慕道班團隊

慕道班是爲對有興趣了解基督信仰的朋友們而設.我們透過互相討論和實際生活的體驗,與慕道朋友們一起來認識神.每一堂課以不同的內容來傳達耶穌基督的福音訊息.

洛城國語堂

(一) 但以理書

陳誠、余明達、黨謙宇

chen.cheng@cbcgroups.org, Mingda.shee@cbcgroups.org, qianyu.dang@cbcgroups.org

但以理書是一卷大家比較熟悉的舊約先知書。這卷書記載的烈火窯、牆上字、獅子坑的神蹟奇事必定會給讀者留下很深的印象。但以理與他的三位好友對神的忠貞更是使我們敬佩。但以理書也記載了很多比較深奧難解的異象與啓示，它濃厚的啓示色彩也是但以理書在舊約中的特徵。從始至終，但以理書宣告的信息就是神榮耀主權的彰顯，神的權柄直到永遠，神的國度存到萬代，祂審判不義，祂賜安慰與盼望給敬畏祂的人。盼望我們這一季學習但以理書，能更深刻認識神的聖潔偉大和公義慈愛，且堅固我們的信心，更新我們的盼望，激勵我們活出忠貞愛主的生命。

(二) 希伯來書

張錦宇、孫安娜、梅笑宇

jingyu.zhang@cbcgroups.org, anna.klein@cbcgroups.org, xiaoyu.mei@cbcgroups.org

希伯來書的獨特神學特色在於它啓示了基督是永遠、完美和至高的大祭司，祂一次所獻的祭開啓了作為更美之約的新約。本書也宣告了聖子的神性，祂是神本體的真像，超越天使，帶來了神最終的啓示。然而，這位尊貴的聖子卻取了人的樣式來到世上，與祂的子民一同經歷苦難和試探，從而藉著死戰勝那掌死權的魔鬼，並將祂的子民從罪中拯救出來。希伯來書包含強而有力的勸勉，敦促信徒努力追求靈性成熟，避免靈性停滯不前，並呼籲信徒仰望為我們信心創始成終的基督，效法信心偉人的榜樣，持守信心，堅持不懈，直到進入神所應許的完全安息。生活在21世紀，面對世界的種種誘惑、各種思潮的影響、環境的挑戰以及我們自身生命中的軟弱，我們如何才能將信心持守到底，進入神所應許的完全安息呢？在這樣的挑戰面前，我們需要從希伯來書獲得寶貴的幫助。

(三) 舊約背景

曾立振、張國禾、段麗麗、蔡姚開營

alex.chan@cbcgroups.org, gary.zhang@cbcgroups.org, lili.duan@cbcgroups.org, kai-ying.tsai@cbcgroups.org

開設《舊約背景》課程之目的是要幫助學員從歷史、文化、與神學的角度更深入地瞭解舊約經文，透過古代近東文明史地的研究和近代考古學的發現來引導學員看見聖經事件發生的真實時空背景。課程內容涵蓋從創世記的創造與早期人類文明、族長時期的信心旅程、出埃及與曠野生活的歷史背景，到士師、列王時代的政治與宗教互動，再到被擄、歸回、及後期希臘化時代的文化變遷，最後整合整本舊約的神學主題與信仰意義。透過十三堂課的學習，學員不僅能掌握以色列歷史的發展脈絡，也能理解神如何在各個文化與時代中啓示祂的救贖計劃。課程特別強調舊約背景對現代信仰生活的啟發，使信徒能在生活與事奉中更準確地應用聖經真理。歡迎對舊約聖經有了一些基礎而願意更深入理解舊約背景的弟兄姐妹來一同學習這一門課程。

(四) 會員和受洗班

謝瑞翰長老、張凱長老、蔣涼昕牧師

ray.hsieh@cbc.org, samson.chang@cbc.org, edward.jiang@cbc.org

所有預備受洗或轉移會籍的弟兄姊妹, 請務必參加此課程. 課程內容關乎【我們的信仰, 我們的教會】. 從所信的基礎真理直到明白認識馬利蘭中華聖經教會的組織架構和目標願景, 以及如何活出我們所信的.

(五) 主日福音慕道班

陳雲海、黃江甯與福音慕道班團隊

(1) 福音班: 陳雲海福音班團隊 benjamin.chen@cbcgroups.org

(2) 慕道班: 黃江甯慕道班團隊 jiang-ning.huang@cbcgroups.org

「棄我去者, 昨日之日不可留; 亂我心者, 今日之日多煩憂……」. 這是盛唐時期最有名的大詩人之一李白在【宣州謝眺樓餞別校書叔雲】中對人生無奈的描述. 逝去的時光不可挽留, 心中的煩惱卻無法消除. 人生無常, 快樂的日子並不多. 其實, 人又何必計較太多的名利呢? 人生在世, 生與死不過是一瞬間, 悄悄的來, 也悄悄的去, 甚至不留下一點痕跡. 在短暫數十年的人生歲月裏, 你是否曾思想過人生的意義? 人從那裏來? 人來做什麼? 人往那裏去? 聖經中有答案. 請來聽福音.

主日福音慕道班有兩班, 福音班與慕道班, 彼此搭配, 福音班著重福音信息的傳講, 慕道班則強調福音真理的分享與討論. 主日福音慕道班將會和三福與幸福小組同工, 密切合作.

(1) 福音班: Teams 教室: 每主日上午 11:25 AM

(2) 慕道班: 實體教室: B06

請弟兄姊妹為福音事工代禱, 積極的邀請親友, 鄰居, 同事來參加主日的福音外展.

ROCKVILLE ENGLISH

I. The Gospel and Wealth: A Call to Grace-Driven Stewardship and Generosity **Vincent Ho and Team**

Wealth and money are among the most talked about topics in the Bible. Jesus himself spoke about money more than almost any other practical matter since how we handle our money reveals our priorities, shapes our relationships, and shows what we truly trust. In this class, we'll explore how the gospel transforms the way we understand and relate to wealth with a Kingdom mindset. We'll cover topics such as materialism, giving, saving, investing/gambling, retirement, and much more. Join us as we learn to practice stewardship with wisdom, generosity, and an eternal perspective.

II. Out of the Salt Shaker and Into the World

Wade Chien/Debbie Hsu and Team

Jesus tells us that we should be the salt of the earth and the light of the world. In this class, we will first examine Jesus' life and His teachings about evangelism. We will then discuss practical ways of sharing the Gospel with those around us who do not know Jesus. This class will be based on a book written by Rebecca Manley Pippert which has the same title as the class.

III. Membership Class (Baptism/Transfer)

Kevin Seto

Rockville English Membership Class – March-May 2026. This course is required for those who would like to join the CBCM membership by being baptized here or transferring their membership from another church. The course revolves around CBCM's 14 statements of faith and how to become informed, active, growing, and serving members of CBCM. Unless alternate arrangements are made, attendance at each session and completion of homework is expected. Earlier registration will allow for some homework to be done before the class begins. Please register or indicate interest using this [Membership Class Interest Form \(<<< click here\)](#). Send questions to Kevin Seto kevin.seto@cbcmsgroups.org.

TEENS

Gospel of Mark

Youth Staff

“Who do you think that I am?” If Jesus asked students this question, how would one respond? Jesus is known by and for many things, but in what ways does that impact a teen personally? Using the inductive Bible study method, we'll dig into Mark's gospel to discover themes such as Jesus being the Son of God, the Perfect Messiah, and the Suffering Servant who obediently models discipleship. Returning students: Bring your ESV scripture journal. New students will receive a free, new Mark ESV scripture journal.

CHILDREN

Children's Worship and Children's Sunday School

In the nursery, the children will learn simple truths about God: God is Everywhere, Jesus is Here, and We Love Jesus. In Children's Worship, PreK-5th grade will transition from the Old Testament to New Testament, learning that the Old Testament points to Jesus and about Jesus' birth & ministry. In Sunday School, children will continue to learn foundational Bible stories (PreK, K, 2nd/3rd grade) and the characteristics of God (1st, 4th, 5th grade). The Children's Ministry uses Truth78, Group, and the Gospel Project curricula. Please contact us for additional questions!

蓋城國語堂

使徒行傳

馬學飛、趙明及團隊

《使徒行傳》為新約惟一的歷史書，記載了早期教會，從主後 30 年到 62 年，30 多年間的歷史。這卷書描繪了教會初期的建立，受逼迫後的增長、擴展，以及至最遠的羅馬。

《使徒行傳》接續《路加福音》，是繼耶穌生平後的一卷重要書卷，與上卷《路加福音》合起來約佔新約篇幅的四分之一。《使徒行傳》記載聖靈如何差遣使徒們，藉著「神的道」，在聖靈能力及引導之下，作主的見證，在猶太和外邦人中建立祂的教會。

《使徒行傳》是福音書與書信之橋樑，是四福音之續集，可讓我們了解書信的歷史背景，因此有承先啓後、繼往開來的性質與功用。本書載明教會如何建立，福音如何廣傳，真理如何闡明。福音書預告教會，書信解釋教會，《使徒行傳》則記述這個重要屬靈團體之產生及發展，同時成為福音書，及書信間重要的連結橋樑。去年夏季主日學三個月的時間我們學習了上半部分，這次我們繼續用三個月時間順著聖靈的引導一起學習和了解使徒們在聖靈的引領下走過的腳踪的下半部分。

GAITHERSBURG ENGLISH

God's Church on the Move - The Book of Acts

Kiong Lee and Team

We will follow the sermon series “God's Church on the Move - The Book of Acts” to better understand the Truth of the Bible and how to apply its teaching in our lives and relationships.

CHILDREN

Childcare and Children's Sunday School

We will provide childcare services for toddlers to elementary school from 10:00 AM to 11:30 AM. We also have three Sunday School classes: Toddlers, Pre-K & K, and 1st to 5th Grade. All classes run from 11:30 AM to 12:45 PM. The curriculum for Pre-K & K and 1st to 5th Grade class is *The Gospel Project*. Beginning this spring, students will transition from the Old Testament to New Testament, discovering how the Old Testament points to Jesus and learning about His birth & ministry. Children learn to love & honor God through worship, prayers, Bible stories, crafts and free play. Parents with infants can use Room 102 during the worship service.

2026 春季主日學課程綜覽

2026 Spring Quarter Sunday School Classes Summary

洛城堂 Rockville Campus

粵一: 現代教會歷史

國一: 但以理書

粵二: 從尼希米記看大時代的事奉

國二: 希伯來書

粵三: 慕道班

國三: 舊約背景

國四: 會員和受洗班

國五: 主日福音慕道班

蓋城堂 Gaithersburg Campus

國: 使徒行傳

Rockville Campus

1. The Gospel and Wealth: A Call to Grace-Driven Stewardship and Generosity

Adults:

2. Out of the Salt Shaker and Into the World
3. Membership Class (Baptism/Transfer)

Teens: Gospel of Mark

Children: Children's Worship & Children's Sunday School

Curriculum: Gospel Light, Gospel Project, Hands-on-Bible, and Truth 78.

Gaithersburg Campus

Adults: God's Church on the Move - The Book of Acts

Children: Children's Sunday School

Curriculum: The Gospel Project

Prayer & Thanksgiving 禱告感恩

Sergey & Natalia - Mission Eurasia Sergey 和 Natalia – 歐亞宣教

Ministry: reach the Ukrainian refugees in Poland 事工: 在波蘭的烏克蘭難民

- ◆ Families are going through a major crisis due to the war and forced emigration. Many families are separated, and our church faces many challenges in family ministry. We held a family meeting recently, but this time in the format of a talk show, where the pastors and their wives answered questions from the families. Because we saw that the families are in very difficult conditions, we have decided to place a strong emphasis on the younger generation, to teach and prepare them for family life. Please pray for our family, that God would continue to work through us wherever He desires.
- ◆ Pray for the Leadership and Ministry Academy, that we may equip ministry leaders for Poland and Europe.
- ◆ 由於戰爭和被迫遷徙，許多家庭正經歷嚴重的危機。許多家庭骨肉分離，我們的教會也面臨著家庭事工的許多挑戰。我們最近舉行了一次家庭聚會，但這次是以訪談節目的形式進行的，多位牧師和師母回答了許多家庭提出的問題。鑑於我們看到許多家庭處境艱難，我們決定更加重視年輕一代，教導他們並為他們的家庭生活做好準備。請為我們的家庭禱告，願上帝繼續在我們身上動工，成就祂的旨意。
- ◆ 請為領導力與事工學院禱告，願我們能夠為波蘭和歐洲培養更多事工領袖。

Prayer For The Persecuted Church 為被逼迫的教會禱告 - www.barnabasaid.org

Nine people were killed and 20 injured in yet another airstrike on a camp for displaced people in Kayah State, which has a large Christian population in Myanmar. Along with the Christian-majority states of Chin, Kachin and Karen it has suffered repeated attacks by the Myanmar military since the coup of 2/2021. Pray for an end to this campaign of violence. Ask the Lord to strengthen His people.

克耶邦是緬甸基督徒人口眾多的地區，一個收容流離失所者的營地再次遭到緬甸軍方空襲，造成9人死亡，20人受傷。除了克耶邦，還有欽邦、克欽邦和克倫邦等基督教徒佔多數的地區，自2021年2月政變以來屢遭緬甸軍方襲擊。請為結束這場暴力攻勢禱告。祈求主堅固祂的子民。

冬季主日學班 Winter Quarter Sunday School Classes

洛城堂 Rockville	粵語 國語 11:30am	粵 (一): 十二小先知書(下) - 波斯時期: 約珥書、哈該書、 撒迦利亞書、瑪拉基書 - B11/13 粵 (二): 慕道班 - B14	國 (一): 出埃及記 - B09 國 (二): 使徒行傳 - B15 國 (三): 教會論 - B03/05 國 (四): 主日福音班 - B10 國 (五): 主日慕道班 - B06	
	English 9:45am	(1) Understanding Mental Health and How to Be a Supportive Community to Those Who are Struggling with Mental Health Issues - B11/13 (2) Engaging our World: Prepared, Hope-Filled, and Respectful Answers - B15	Youth 9:45am	Gospel of Mark: High Schoolers - B07 Middle Schoolers - B03/05
蓋城堂 Gaithersburg	國語 10:00am	跨越街道和全球 - 跟隨耶穌走向你鄰里及更遠的各國 - 文誼廳		
	English 11:30am	Across the Streets and Across the Globe - Following Jesus to the Nations in Your Neighborhood ... and Beyond - R210		
		The Life of Abraham - Office		

上週敬拜人數 In-person/Online Worship Attendance Last Week

國語		粵語		Eng./Youth		Children	蓋城堂 CBCM-G	
實體	網上	實體	網上	In-person	Online	52	In-person 實體 / Online 網上	4 (C)
74	189	55	70	125	92		62/16 (M) 23/4 (E)	

上週主日學人數 In-person/Online Sunday School Attendance Last Week

90	26	25 (Eng.)	13 (Youth)	40	28 (M) 13 (E)	20 (C) 2 (Y)
----	----	-----------	------------	----	---------------	--------------

Senior Pastor: Rev. Hugo Cheng
 Cantonese Pastor: Rev. Vitus Cheng
 English Pastor: Rev. Steve Eatmon
 English Pastor: Rev. John Tung
 Mandarin Pastor: Rev. Edward Jiang
 Mandarin Pastor: Rev. Christopher Poh
 Global Outreach & Women's Minister: Isabel Lee
 Youth Director: Dorothy Lau
 Children's Ministry Director: Esther Lau
 English Minister: Felix Chiu
 Cantonese Intern: Peng Yang
 Intern Minister of Women's Ministry & Global Outreach: Faith Walter

主任牧師: 程德鵬牧師
 粵語牧師: 鄭會淦牧師
 英語牧師: 伊明恩牧師
 英語牧師: 董溥強牧師
 國語牧師: 蔣淙昕牧師
 國語牧師: 蒲介珉牧師
 全球外展與婦女事工: 李貝文傳道
 少年事工: 劉欣寧主任
 兒童事工: 劉雷正怡主任
 英語傳道: 丘沛毅傳道
 粵語實習生: 楊鵬弟兄
 婦女與全球外展事工實習傳道: 溫恂姊妹